
 

VENØBOEN BESTYRELSESMØDE  11.3.2014 

 

Til stede: Aase Askanius, Anker Jensen, Karin Christensen, Irma Bjerre, Bodil 

Anker-Møller, Søren Hindkjær 

Fraværende: Jesper Olesen 

__________ 

 

 

1. Strandrensning: Skal for første gang afholdes på en hverdag, 1.4.2014.,kl.16-

18 Karin ringer til kommunen ang. poser, afhentning mm, Irma tjekker med 

efterskolen, Anker forsøger at skaffe traktorkørsel og forhører hos Uffe om 

organisering.. Øl og vand som afslutning købes i Havnehuset. 

2. Bosat på ø uden læge: Spørgsmålet blev igen drøftet,  og Søren går videre med 

sagen 

3. Turisme: Der er blevet afholdt møde med øens turistaktører, samt 

udefrakommende konsulent. En del forslag kom i spil, og det blev vedtaget at 

oprette en INFO-mappe til placering i sommerhusene og andre lejemål. Heri 

skal samles alle relevante oplysninger, som gæster kan have behov for under et 

besøg på øen. Mappen vil være klar til kommende sæson. Vibeke( Havnehuset) 

og Knud aftaler, hvordan cykeludlejningen skal fungere, og Vibeke har også 

andre idéer til turisttiltag, som hun tænker sat i værk i løbet af sommeren. 

Ansvarshavende for turismeprojektet er øens turistaktører. 

4. Venø-hjemmesiden : Søren fortsætter arbejdet for at få centrale dele af 

indholdet oversat.  

5. Politimøde: Mødet som blev afholdt som en reaktion på rækken af indbrud på 

øen var vellykket. Man opfordres til at etablere nabohjælp og evt. også sørge 

for skiltning om denne hjælp. 

6. Havnefest:  Jesper meddeler, at Pinsefesten er på plads. Åben Ø er fastlagt til 

16.8. Dette arrangement drøftes på VenøBoens næste bestyrelsesmøde 

7. Café Hack:  VenøBoen er ikke engageret i dette arrangement. 

8. Natura 2000: Punktet blev drøftet. 

 

 

NÆSTE MØDE:  Flyttes til torsdag 10.4.2014,  kl. 19.10. Hos Anker. 

  
  


